
اخباراخبار
موسوی لارگانی رییس مجمع نمایندگان استان اصفهان در مجلس:

طبق طومار شیخ بهایی، یزد حقابه ای ندارد
مردم  لارگانی:  موسوی  شیرانی-اصفهان- 
اصفهان همیشه با کمبودها کنار آمده اند ولی در برابر 
تبعیض و بی عدالتی هیچ گاه ساکت نمی مانند. اگر قرار 
است آب برای کشاورز و صنعت گر اصفهانی کم شود به 
همان نسبت باید برای استان یزد نیز کاهش پیدا کنند.
از مسئولین آب منطقه ای استان و وزارتخانه خواستیم 
همانطور که مردم اصفهان تحت فشار هستند و سهم 
شده  کم  بسیار  صنعت  سهم  و  قطع  کشاورزان  آب 
از سهمیه آب یزد کاسته شود.  به همان میزان هم 
استان یزد ادعا بر حقابه  بدون کم و کاست دارد در 
صورتیکه مردم باید بدانند که طبق طومار شیخ بهایی 
یزد حقابه ای ندارد.نشست خبری اصحاب رسانه استان 
اصفهان با سید ناصر موسوی لارگانی نماینده فلاورجان 
و رییس مجمع نمایندگان استان اصفهان در مجلس 
دو  با  اقتصادی مجلس  و همچنین عضو کمیسیون 
ساعت تأخیر شروع شد،  اما از آنجایی که مبحث آب 
اصفهان، مشکلات و سوالات فراوانی را برای مردم به 
دنبال دارد صاحبان قلم این تأخیر را به جان خریدند 
مردم،   مطالبه گر  عنوان  به  فرصت  این  در  بتوانند  تا 
پاسخی قابل قبول را برای مردم استانشان به ارمغان 
داشته باشند.حجت الاسلام و المسلمین موسوی رییس 
مجمع نمایندگان استان اصفهان با اشاره به این مهم 
میلیون  استان 130  ذخیره  آب  کل  اکنون  هم  که 
شرب  آب  برای  فقط   و  فقط  اما  است،  مترمکعب 
اصفهان 400میلیون مترمکعب آب برای یکسال مورد 
نیاز است، این کمبود ذخیره را یک چالش جدی و در 
با اشاره به سد   پیش روی مردم استان دانست. وی 
تونل سوم، گفت: در بودجه  سال 97 که نمایندگان 
پیگیری کردند حدود 74 میلیارد تومان مصوب شده 
و 70 میلیارد تومان هم از قبل داشتیم. مبلغی هم در 
اختیار نمایندگان قرار گرفت که سر جمع به بودجه 
اضافه گردید. این مبلغ  حدود 5 میلیارد و هشتصد 
میلیون تومان برای هر شهرستان و برای نماینده ها به 
تعداد 12 نماینده که علی رغم اینکه مشکلات زیادی 
داشتیم نیازها را کنار گذاشتیم و این مبلغ را  برای 
سد تونل سوم در نظر گرفتیم چرا که تکمیل این سد 
یکی از ضروریات استان اصفهان می باشد. وی گفت: 
مجتمع فولاد مبارکه هم قول دادند که کل سرمایه ای 
که نیاز است را سرمایه گذاری نمایند تا سد تونل سوم 
به اتمام برسد و این 200 تا 250 میلیون مترمکعب 
کمبود آب استان جبران و استان به مشکل جدی برای 

از  افزود:  برنخورد.موسوی لارگانی  مصرف آب شرب 
مسئولین آب منطقه ای استان و وزارتخانه خواستیم 
همانطور که مردم اصفهان تحت فشار هستند و سهم 
شده  کم  بسیار  صنعت  سهم  و  قطع  کشاورزان  آب 
از سهمیه آب یزد کاسته شود.  به همان میزان هم 
استان یزد ادعا بر حقابه  بدون کم و کاست دارد در 
صورتیکه مردم باید بدانند که طبق طومار شیخ بهایی، 
یزد حقابه ای ندارد و در زمان دولت آقای خاتمی تعهد 
و قرار بر این بود که بعد از حفر تونل سوم جهت آب 
شرب یزد، مقداری آب به آنها اختصاص داده شود. اما 
متاسفانه از روزی که کلنگ زنی شد این آب به یزد 
روانه گشت در حالیکه نه تنها آب شرب بلکه صنعت 
یزد و کشاورزی از این آب استفاده کرده و کشاورزان 
ما در بدترین شرایط ممکن زندگی می کنند. حتی در 
بیشتر مناطق طبقات دوم به بالا منازل هم آب شرب 
ندارند و با کاهش آب یزد حداقل مردم استان با مصرف 
آب شرب خود مشکل نخواهند داشت.باغهای استان 
در حال نابودی هستند در حالیکه حقابه دار هستند،  
بعضی از آنها طومار شیخ بهایی را در قباله عروسها و 
زنهای خود انداخته اند، یعنی یک سند مالکیت برای 
آنها تلقی می شده. الآن این عزیزان محروم شدند. مردم 
اصفهان همیشه با کمبودها کنار آمده اند ولی در برابر 
تبعیض و بی عدالتی هیچ گاه ساکت نمی مانند. اگر قرار 
است آب  برای کشاورز و صنعت گر اصفهانی کم شود 
به همان نسبت باید برای استان یزد نیز کاهش پیدا 

کنند.حتی نماینده محترم استان یزد گفت: از زمانی 
کم  ما هم  گاوخونی خشک شده چا ههای  تالاب  که 
بسیار  زیرزمینی  شریانهای  که  شده، چرا  خشک  یا 
زاینده رود  بستر  می دهد  نشان  این  بودند.  تأثیرگذار 
در آب استانهای همجوار نیز تأثیر گذار بوده است. وی 
گفت: ما نباید آب را با لوله هدایت کنیم و بستری 
که زیبایی و نشاط و زندگی را برای مردم به ارمغان  
داشته حال خشک و بی روح شود. اگر ما کمبود 200 
یا 250 میلیون مترمکعب را جبران کنیم شاید جاری 
اما  باشیم،  داشته  زاینده رود  بستر  در  را  آب  شدن 
مشکل آب استان را حل نمی کند اما می تواند برای 
رفع مشکلات زمینه ساز باشد.وی اشاره کرد: یکی از 
مصوبات که در جلسه با وزیر نیرو انجام گرفت این بود 
تا یک کارگروه ملی تشکیل شود تا همانطور که برای 
دریاچه ارومیه کارگروه تشکیل دادند و موثر بود.عضو 
کمسیون اقتصادی مجلس اظهار داشت: من در مورد 
کشاورزی و صنعت صحبت نمی کنم، من در مورد آب 
آشامیدنی برای 5 میلیون نفر که در استان اصفهان 
زندگی می کنند حرف می زند پیش بینی کردند. اگر 
این وضع ادامه داشته باشد در سال 2025 ما به هیچ 
وجه نمی توانیم در این استان زندگی کنیم. هم اکنون 
کارگروههایی در هیأت دولت از کل کشور تشکیل و 
مصوب شده اما ما خواستیم برای استان یک کارگروه 
ویژه برای رفع مشکلات  تشکیل گردد. چرا که اگر 
در استانهای همجوار هدایت و اولویت،  آب آشامیدنی 

از  ما  همه  خواهش  نمی شود.  ایجاد  مشکلی  باشد 
این است که آن مقدار آب آشامیدنی که  مسئولین 
مورد نیاز است را به یزد هدایت کنند و همه مردم 
استان بدون استثنا راضی خواهند بود اما در مصارف 
دیگر مردم اصفهان در اولویت هستند افرادی که حقابه 
دار هستند و پول دادند.یکی از مصوبات شورای عالی 
آب، 9 ماده ای این است که صنایع باید ظرف 5 سال 
به سمت تصفیه و مصرف پساب بروند و از آب شرب  
را  این کار  برای مثال مجتمع فولاد  نکنند.  استفاده 
شروع نموده، ما انتظار داریم استانهای دیگر هم که از 
آب زاینده رود استفاده می کنند آب مصرفی، صنعت و 
کشاورزی خود را از پساب تهیه کنند و آب آشامیدنی 
برای مصارف ضروری باشد.مجلس دو وظیفه قانونی 
از  را  قانونی  وظیفه  دو  این  مردم  متأسفانه  که  دارد 
نماینده ها نمی خواهند بلکه بیشتر کارهای اجرایی که 
وظیفه دیگران است را از نماینده درخواست می کنند 
برای مثال آسفالت کوچه ها، برق،... اینها وظیفه نماینده 
نیست.نماینده دو وظیفه دارد یکی قانونگذاری و دیگری 
نظارت بر اجرای قوانین در مجلس البته قانونگذاری در 
مجلس ما شاید بیشتر از حد هم فعالیت می کند چرا 
که ما از نظر تورم قانون نظیر نداریم.استان اصفهان 
یک زمانی 70درصد مردم در روستاها و 30درصد در 
شهرها زندگی  می کردند اما حال 90درصد شهری و 
در صورتیکه  می کنند  زندگی  روستاها  در  10درصد 
کلیه امکانات شهری در همه روستاها وجود دارد اما 
کمبود آب و نیاز به اشتغال باعث مهاجرت روستاها 
به شهرها، حاشیه نشینی و دیگر مشکلات گردیده و 
چنانچه زمینه ها اشتغال فراهم گردد همه دوباره به 
روستاها و شهرستانهای خود باز میگردند.سید ناصر 
موسوی لارگانی در پایان گفت: خوشبختانه هم اکنون 
وفاق و همدلی خوبی بین نمایندگان ایجاد شده که 
شاید قبلا کمتر به چشم می آمد. ما به مردم خوب 
استانمان قول می دهیم که به عنوان  خدمتگزار مردم 
شهیدپرور پی گیر رفع مشکلات باشیم همه نمایندگان 
در مجلس همت نمودند. تا در بودجه سال 97 باری بر 
مشکلات مردم اضافه نگردد و با موضوعاتی که باعث 
تورم  بود مخالفت نمودند مانند بحث حامل های انرژی 
و بحث هدفمندی یارانه ها و همینطور بحث افزایش 
حقوق با توجه به تورم موجود در جامعه در این جلسه 
حجت الاسلام موسوی لارگانی به سوالات خبرنگاران 

حاضر در جلسه پاسخ گفتند.

معاون وزیر ورزش و جوانان در گلستان:
کمبود اعتبار سمن ها ، مشکلی سراسری 

و نیازمند توجه بیشتر دولت است
محمدمهدی  شهرستان-  سرویس 
اعضای سازمان  و  دبیران  با  دیدار  در  تندگویان 
:متاسفانه  کرد  اظهار  گلستان  نهاد  مردم  های 
سمن ها به دلیل برخی اقدامات نادرست گذشته 
، به عنوان مجموعه های سیاسی و یا مذهبی در 
کشور شناخته می شوند که لازم این است نگاه 
گسترده  و  بیشتر  های  فعالیت  با  عمومی  های 
در  جوانان  و  ورزش  وزیر  .معاون  کند  تغییر  تر 
امور ساماندهی جوانان افزود : ساماندهی و تغییر 
نگرش مدیران در حوزه سمن ها ، یک ضرورت 
جدی برای آینده فعالیت این مجموعه ها است 
 ، تاثیرگذار  و  اجرای طرح های مهم  و  ارائه  که 
رسیدن به هدف های مورد نظر را آسان تر می 
سمن  پیشنهادی  های  طرح  به  .تندگویان  کند 
های گلستان اشاره کرد و گفت : در کشور بیش 
می  فعالیت  جوانان  بخش  در  سمن  هزار   2 از 
کرده  ارائه  ملی  های  طرح  ها  آن  اکثر  و  کنند 
معاونت  این  به  یافته  اختصاص  بودجه  اما  اند 
سمن  فراوان  نیازهای  جوابگوی  و  اندک  بسیار 
به  فعلی  بودجه  با   : کرد  بیان  .وی  نیست  ها 
بودجه  تومان  میلیون   800 حداکثر  استان  هر 
اختصاص خواهد یافت که به شرط تحقق کامل 
و صد درصدی بودجه ، سهم زیادی از نیازهای 
آنان را نمی تواند پاسخ دهد .معاون وزیر ورزش 
و جوانان در امور ساماندهی جوانان بهره گرفتن 
از توان خیرین و کمک های مردمی برای اجرای 
فعالیت  آینده  در  مهم  یک ضرورت  را  ها  طرح 
به  اکتفا کردن   : و گفت  دانست  ها  های سمن 
تداوم  ضامن  تواند  نمی   ، دولتی  های  بودجه 
فعالیت ها و تاثیرگذاری سمن ها در بخش های 
در  ها  سمن  فعالیت  .تندگویان  باشد  گوناگون 
مهم  را  بوم گردی  مانند  کارآفرینی  بخش های 
دانست و گفت : فعالیت در این بخش ها علاوه 
استان  درآمدهای  افزایش  در   ، کارآفرینی  بر 
و می  بوده  موثر  بسیار  در بخش گردشگری  ها 
اقتصاد استان را تغییر دهد  تواند مسیر حرکت 
.وی برون سپاری فعالیت ها را یکی از راه های 
گفت  و  دانست  ها  سمن  سازی  بارور  و  تقویت 
ورزشی  اماکن  متولی  عنوان  به  ورزش  وزارت   :
با واگذار کردن بخشی از سالن های ورزشی به 
در  بزرگ  اقدام  این  آغازگر  تواند  می  ها  سمن 
راه توانمندسازی سازمان های مردم نهاد باشد .

افتتاح اولین پروژه  از برنامه مدیریت 
استراتژیک با شعار7707در افق 1404

اهداف  دراستای  شهرستان-  سرویس 
برنامه مدیریت استراتژیک شرکت توزیع نیروی 
برق استان گلستان ، اولین پروژه تحت عنوان  » 
انجام ملاقات عمومی بصورت ویدئو کنفرانس »  
کار  به  آغاز   ، مراجعه حضوری  حذف  جهت  به 
نمود.این پروژه که از پروژه های با اولویت بالا در 
سال 96 بود به صورت پایلوت در شهرستان گنبد 
راه اندازی و اجرا گردیدو مطابق برنامه ریزی و 
پیش بینی  صورت گرفته ،تاپایان سال 97 کلیه 
شهرستانهای  برق  نیروی  توزیع  مدیریت   15
استان گلستان مجهز به سیستم ویدئو کنفرانس  
به جهت برقراری ارتباط مستقیم از شهرستانها 
مدیر  با  رجوع  ارباب  ملاقات  انجام  و  ستاد  با 
پروژه  این  مزایای  گردند.از  می  شرکت  عامل 
جاده  ترافیک   به  رزمان،کمک  د  جویی  صرفه 
و  احتمالی،ارتباط  حوادث  از  پیشگیری  و  ای 
رجوع-مدیریت  ارباب  بین  سویه  چند  تعامل 
شهرستان و مدیر عامل و درنهایت اخذ تصمیم 
و پاسخگویی صریح و سریع می باشد .بدین معنا 
عامل،  مدیر  با  دیدار  متقاضی  رجوع  ارباب  که 
ستاد  به  حضوری  مراجعه  و  وقت  صرف  بدون 
مدیریت  به  بامراجعه  استان،  مرکز  در  شرکت 
توزیع برق شهرستان مربوطه ،با هماهنگی قبلی 
شهرستان  برق  توزیع  مدیریت  مدیر  حضور  با 
درخواست  مستقیم  و  کنفرانس  ویدئو  بصورت 
خود را به مدیر عامل که مستقردرستاد شرکت 
درخواست  خصوص  در  و  نموده  ارائه  باشد  می 

ایشان تصمیم سازی لازم صورت می گیرد.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق آذربایجان غربی:
همکاری مشترکین تجاری در جهت 

اجرای مصوبه هیات وزیران ضرورت دارد
شرکت  مدیرعامل  شهرستان-  سرویس 
بر  تاکید  با  غربی  آذربایجان  برق  نیروی  توزیع 
صرفه جویی و لزوم اصلاح الگوی مصرف گفت : 
به منظور جبران بخشی از کمبود تولید و به منظور 
افزایش  و  نیروگاهها  به  اصولی  غیر  فشار  کاهش 
پایداری شبکه سراسری برق کشور، همکاری کلیه 
مشترکین برق برای کاهش مصرف، تداوم انرژی 
.اکبر حسن  نیاز حیاتی است  تامین برق مورد  و 
بکلو افزود : در راستای ایجاد توازن بین تولید و 
مصرف برق، صرفه جویی در مصرف برق از الزامات 
تامین برق پایدار بوده و همکاری مشترکین برای 
فرهنگ سازی موضوع برق استان در کلیه بخش 
ها بخصوص واحدها و صنوف تجاری و اماکن کسب 
و کار را می طلبد.وی ابراز داشت : رعایت الگوهای 
صحیح مصرف برق در ساعات اوج مصرف و استفاده 
هرچه بیشتر از لامپهای ال ای دی و همچنین عدم 
پر  لامپهای  نمایش  حتی  و  فروش  توزیع،  تهیه، 
مصرف التهابی در ویترین مغازه ها از مواردی است 

که باید مدنظر واقع گردد .

مدیرعامل  شرکت آب و فاضلاب لرستان تاکیدکرد
افزایش محسوس مصرف آب مشترکین 

در اسفندماه 
کرم  حمیدرضا  شهرستان-  سرویس 
وندمدیرعامل  شرکت آب و فاضلاب استان لرستان  
بر لزوم مصرف بهینه آب در ایام خانه تکانی تأکید 
دربین  آب  مصرف  محسوس  افزایش  از  و  کرد 
مشترکین خبرداد.وی با بیان اینکه مصارف خانگی 
آب شرب در ماه  پایانی  سال افزایش می یابد اظهار 
داشت: انجام خانه تکانی بصورت گسترده وبدون 
آب  مصرف  افزایش  باعث  مصرف  الگوی  رعایت 
فاضلاب  و  آب  می شود.مدیرعامل  شرکت  شرب 
مصرف  میزان  رفتن  بالا  افزود:   لرستان   استان 
و کمبود  فشار  افت  باعث  ایام خانه تکانی  در  آب 
آب در برخی مناطق شهری می شود.و به همین 
دلیل ضروری است مشترکین  برای جلوگیری از 
افت فشار آب و هدر رفت آن  هنگام خانه تکانی در 
مصرف صحیح و اصولی این کالای با ارزش دقت 
بیشتری داشته باشند.کرم وند مدیرعامل  شرکت 
آب و فاضلاب استان میانگین مصرف آب توسط 
مشترکین آبفای شهری را بیش از 180 لیتر در 
مصرف  میزان  این  گفت:  و  کرد  عنوان  شبانه روز 
روزهای پایان سال و هنگان خانه تکانی  به صورت 
محسوسی افزایش می یابد.وی با اشاره به اهمیت 
صرفه جویی در مصرف آب هنگام خانه تکانی  عنوان 
کرد: رسانه ها  با اطلاع رسانی در این ارتباط می 
مصرف  در  را  شهروندان  همکاری  زمینه  توانند  
: اصلاح  بهینه آب فراهم آورند.کرم وندبیان کرد 
برخی از  روش های نادرست مصرف آب  از هدر 

رفت آب تا حدود زیادی جلوگیری خواهد شد.

بررسی عملکرد ده ماه اول سال 96 بانوان ورزشکار گلستانی:

14 مدال فراملی ماحصل تلاش استانی
سرویس شهرستان- رشد خوب و قابل تامل 
در ورزش بانوان گلستانی در ده ماه اول سال 96 بدون 
تردید نشان از انگیزه بالا در میان این قشر از جامعه 
ورزش استان می دهد.به گزارش روابط عمومی اداره 
کل ورزش و جوانان گلستان، در ده ماهی که از اول 
استان  سطح  در  بانوان  ورزش  گذرد  می   96 سال 
گلستان عملکرد خوبی داشته و بدون تردید می تواند 
آسیایی 2018  مهم  های  بازی  برگزاری  آستانه  در 
جاکارتا سهم این استان را در کاروان اعزامی ج.ا.ا به 
این رقابت های مهم فراملی نسبت به دوره های قبلی 
افزایش دهد.بنا بر اعلام معاونت بانوان ورزش و جوانان 
استان در حال حاضر بیش از پانزده هزار و هفصد و 
پنجاه و شش نفر ورزشکار سازمان یافته در سرتاسر 
استان حضور دارند که بدون تردید تا پایان سال بر 
تعداد این نفرات افزوده خواهد شد.الهه غیناقی معاون 
ورزش بانوان گفت:تا به این لحظه 521 مسابقه در 
بخش بانوان در سطح استان برگزار شده که نسبت 
داشته. خوبی  رشد  زمان  این  در  گذشته  سال  به 
جوانان  و  ورزش  کل  اداره  ریاست  حمایت خوب  با 
استان توانستیم میزبان چندین اردوی ملی در رشته 
های کبدی ، قایقرانی، شطرنج، سپک تاکرا و بیلیارد 
باشیم و می خواهیم در صورت فراهم بودن شرایط 
باشیم.در  آینده  در  بیشتری  اردوهای  میزبان  لازم 
بخش آموزش نیز بانوان فعالیت خوبی در سطح استان 
گلستان با همکاری ادارات ورزش و جوانان شهرستان 
ها داشته اند و در مجموع 147 کلاس آموزشی در 
بخش های داوری ، مربیگری و آموزشی برگزار شده 

و با قیاس نسبت به سال گذشته می توان به جرات 
گفت رشد چند درصدی خوبی دیده می شود.با نگاهی 
اجمالی به عملکرد بانوان در سطح استان گلستان می 
این نکته پی برد که همکاری و هماهنگی  توان به 
خوبی میان دو معاونت بانوان و همگانی در اداره کل 

ورزش و جوانان به چشم می خورد.
و  نشاط   ، )دا(  چون  هایی  جشنواره  برگزاری 
تندرستی ، پیرامید ، المپیاد ورزش همگانی ، جام 
بسیاری  و  بانوان  فراغت  جشنواره   ، قهرمان  روستا 
دیگر خود دلیلی است بر این مدعا که همکاری دو 
طرفه برای موفقیت های استانی صورت گرفته.معاون 
بانوان ورزش و جوانان استان امیدوار است که تعداد 
ورزشکاران زن اعزامی به بازی های آسیایی جاکارتا 
که در شهریور ماه سال آینده در کشور اندونزی برگزار 
خواهد شد نسبت به دوره گذشته بیشتر شود.از ابتدای 
سال جاری تا به این زمان هفتاد و پنج ورزشکار زن از 
گلستان به اردوهای رشته های ورزشی در سطح ملی 
دعوت شده اند و در این بین بیست و هشت تن از 
آنها در ترکیب ثابت این تیم ها در رقابت های فراملی 
حضور پیدا کرده اند.از میان این تعداد ورزشکار اعزامی 
سهم گلستان 14 مدال رنگارنگ بوده و بدون تردید 
این روند می تواند دلیلی شود تا ملی پوشان بیشتری 
باشیم.بانوان  داشته   2018 آسیایی  های  بازی  در 
گلستانی در مسابقات کشوری نیز درخشش خوبی در 
ده ماهه اول سال 96 داشتند . کسب سی و سه مدال 
طلا در کنار سی و یک نقره و سی و هفت برنز عملکرد 
گلستانی ها در طی این مدت بوده البته این استان 

در کنار حضور در مسابقات کشوری خود نیز میزبان 
تعدادی از آنها از جمله کریکت و پنچاک سیلات بوده.
برنامه  با  بانوان ورزش گلستان  در هر حال معاونت 
ریزی هایی که داشته و حمایت های بهمن طیبی 

می خواهد به راه موفق خود ادامه دهد و در نهایت با 
ساخت بستری مناسب در ورزش بانوان استان زمینه 
را برای داشتن جامعه ای کاملا سالم و تندرست در 

میان این قشر فراهم سازد.
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دادنامه پرونده كلاسه 9509982138700085 شعبه 1031 دادگاه كيفرى دو مجتمع قضايى شهيد قدوسى تهران (1031 جزايى سابق) تصميم نهايى شاكى: 
آقاى محسن ادب فرزند احمد با وكالت آقاى سيد على عظيمى  فرزند سيدنورالدين به نشانى ولنجك - نبش خ سيزدهم - برج كاسپين واحد 54   متهم: آقاى 
دانيال كريمى  به نشانى مجهول المكان. اتهام: توهين. گردشكار: بتاريخ 1396/11/29 در وقت مقرر جلسه شعبه 1031 دادگاه كيفرى 2 تهران به تصدى اينجانب 
امضاء كننده ذيل تشكيل است پرونده كلاسه بايگانى 960550 تحت نظر است. دادگاه پس از بررسى محتويات و مندرجات پرونده ختم رسيدگى را اعلام و به 
شرح آتى مبادرت به انشاء راى مى نمايد. «رأى دادگاه» در اين پرونده براساس كيفرخواست 9610432138001560 صادره از سوى دادسراى عمومى و انقلاب 
تهران آقاى دانيال كريمى  بلحاظ عدم دسترسى به وى متهم است به توهين نسبت به آقاى محسن ادب با وكالت آقاى سيدعلى عظيمى  از طريق بكار بردن الفاظ 
ركيك و فحاشى كه تقاضاى تعيين كيفر وى را دارند. با توجه به شكايت شاكى، تحقيقات صورت گرفته در دادسرا و اظهارات شهود و عدم حضور متهم در 
جلسه مورخه 1396/10/26 اين دادگاه و عدم تدارك از خويش؛ بزه انتسابى به نامبرده محرز و مسلم است؛ بنابراين دادگاه با استناد به ماده 608 قانون مجازات 
اسلامى  مصوب سال 1375 متهم را به تحمل 74 ضربه شلاق تعزيرى محكوم مى نمايد. راى صادره غيابى بوده و ظرف مدت بيست روز قابل واخواهى در اين 

دادگاه سپس ظرف مهلت مشابه قابل تجديدنظرخواهى در دادگاه تجديدنظر استان تهران است.
توفيق پوردراوى تهران (1031 جزايى سابق)-  دادگاه كيفرى دو مجتمع قضايى شهيد قدوسى  الف                      رئيس شعبه 1031  75248/م 

نهايى  (1035 جزايى سابق) تصميم  تهران  قدوسى  دو مجتمع قضايى شهيد  كيفرى  دادگاه   1035 9309981596800103 شعبه  پرونده كلاسه  دادنامه 
شماره 9609972191001436. شاكى: آقاى اسماعيل ابراهيمى  زرندينى فرزند محمد با وكالت آقاى محمد مهدوى فرزند مصطفى به نشانى مازندران - 
نكاء – نكا پاساژ انقلاب طبقه 1 و آقاى مهرداد عبادى جامخانه فرزند محمدعلى به نشانى مازندران- نكاء - نكا-خ انقلاب - پاساژ انقلاب ط اول. متهم: 
آقاى حسن مير سعيدى با نمايندگى آقاى محمود حسن زاده قرائى (نماينده شركت ليزينك صنعت و معدن) به نشانى تهران خ خرمشهر- پلاك 89 و با 
وكالت آقاى عليرضا قسمتى فرزند محمد به نشانى تهران بزرگراه رسالت ضلع جنوب شرقى چهارراه مجيديه جنب فروشگاه پاتن جامه، پلاك 1106، 
طبقه دوم. اتهام ها:. استفاده از سند مجعول. دادگاه با بررسى جميع اوراق و محتويات پرونده ختم رسيدگى را اعلام و با استعانت از خداوند متعال به 
شرح ذيل مبادرت به صدور راى مى نمايد. «رأى دادگاه» در خصوص اتهام آقاى حسن مير سعيدى مدير عامل شركت ليزينك صنعت و معدن داير بر 
استفاده از سند مجعول به شرح شكايت آقاى اسماعيل ابراهيمى  زرندينى فرزند محمد با وكالت آقاى محمد مهدوى - مهرداد عبادى دادگاه توجها به 
محتويات پرونده و قرار جلب به دادرسى صادره از دادسراى عمومى و انقلاب تهران و كيفرخواست صادره شكايت شاكى، نظريه كارشناس رسمى  و 
حكم دادگاه حقوقى و عدم احراز هويت ضامن (شاكى) در تنظيم قرارداد و احضار و عدم حضور متهم و مالاً عدم دفاع وى بزه انتسابى به نامبرده را 
محرز و مسلم تشخيص مستندا به ماده 536 قانون مجازات اسلامى  (تعزيرات) متهم را به تحمل شش ماه حبس تعزيرى محكوم مى نمايد رأى صادره 
محترم  محاكم  تجديدنظرخواهى  قابل  روز  بيست  مهلت  دادگاه سپس ظرف  اين  در  واخواهى  قابل  ابلاغ  از  پس  روز   20 مهلت  و ظرف  مى باشد  غيابى 

تجديدنظر استان تهران است.
75249/م الف                                 رئيس شعبه 1035 دادگاه كيفرى دو مجتمع قضايى شهيد قدوسى تهران (1035 جزايى سابق)- سيد محمد مومنى

دادنامه پرونده كلاسه 9609980291800239 شعبه 1142 دادگاه كيفري دو مجتمع قضايى بعثت تهران (1142 جزايي سابق) تصميم نهايى. شاكى: آقاى سعيد 
كرمي فرزند محمد به نشاني تهران- تهران- پاسگاه نعمت آباد خ نور كوچ پ16 متهم: آقاى ميلاد عاليپور. اتهام: ايراد جرح عمدي با چاقو. گردشكار: دادگاه با 
بررسى اوراق و محتويات پرونده ختم رسيدگى را اعلام و با استعانت از خداوند متعال به شرح آتى مبادرت به صدور راى مى نمايد. «رأى دادگاه» در خصوص 
اتهام ميلاد عالى پور داير بر ايراد جرح عمدى با چاقو موضوع كيفرخواست شماره 961043210009641 مورخ 96/09/14 دادسراى عمومى و انقلاب ناحيه 
16 بعثت تهران دادگاه با بررسى اوراق و محتويات پرونده گزارش مرجع انتظامى  تحقيقات معموله، نظريه پزشكى قانونى اظهارات گواه عدم حضور و دفاع 
در دادگاه بزهكارى ايشان را محرز و مسلم تشخيص داده مستندا به تبصره ماده 614 تعزيرات قانون مجازات اسلامى  مصوب 75 و ماده 709 قانون مجازات 
اسلامى  مصوب 92 به يك سال حبس تعزيرى و پرداخت يك صدم ديه كامله بابت بريدگى طرف خارجى بازوى چپ در حد داميه در حق آقاى سعيد كرمى 
 فرزند محمد محكوم و اعلام مى گردد راى صادره غيابى و ظرف بيست روز پس از ابلاغ قابل واخواهى در اين دادگاه و پس از انقضاء مدت مذكور ظرف بيست 

روز قابل اعتراض در دادگاه محترم تجديد نظر استان تهران مى باشد.
دشتى سابق)-  جزايى   1142) تهران  بعثت  قضايى  مجتمع  دو  كيفرى  دادگاه   1142 شعبه  رئيس  الف                    75250/م 

 


